
Saksprotokoll i rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 28.09.2016 

Kjell Håland, A, sette fram slikt forslag:
«Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne skal ha særskilt fokus på midlar til universell 
utforming som skal vere gjennomført innan 2019 (status og kor finn ein summen i budsjettet), om 
endringane i skuleskyss vert reflektert i endringar i budsjettet til opplæringsavdelinga, rådet sitt 
eiga budsjett og tilskot til frivillige organisasjonar (som FFO og SAFO).»

Røysting
Håland sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Vedtak

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne skal ha særskilt fokus på midlar til universell utforming 
som skal vere gjennomført innan 2019 (status og kor finn ein summen i budsjettet), om endringane i 
skuleskyss vert reflektert i endringar i budsjettet til opplæringsavdelinga, rådet sitt eiga budsjett og tilskot til 
frivillige organisasjonar (som FFO og SAFO).


